

BULLETIN

April 15, 2021

P4, P3 & B3 Parking Closure Sun Life Financial Centre

Please be advised the P3 and P4 (50 O'Connor) and B3 (99 Bank) parking levels will not be accessible over the following timeframe:

8am on Friday, April 16th until 6am on Monday, April 26th, 2021

All P3, P4 and B3 parking stalls will be out of service for this timeframe. Should your reserved stall be impacted, please make arrangements with the parking office to find alternate parking locations on another level.

Vehicles parked on P4 or B3 as of 8am on Friday, April 16th **will not be able to exit the garage until April 26th.**

Please note traffic flow will be maintained throughout the remaining areas in the garage. Parking overflow will be provided on B2, 99 Bank (Valet Parking). If this is required, please follow the directions of parking attendants.

Work is scheduled to take place at all hours. Noisy work will be limited to the evenings and weekends so as not to disturb the office or restaurant tenants.

Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Michelle Meloche

Office Services Coordinator

BULLETIN

Le 15 avril 2021

Fermeture des niveaux P3, P4 et B3 Centre Financière Sun Life

Veillez prendre note que le stationnement des niveaux P3 et P4 du 50, rue O'Connor ainsi que B3 du 99, rue Bank, ne seront pas accessibles lors de la période suivante :

Du vendredi 16 avril au lundi 26 avril 2021

Toutes les places des niveaux P3, P4 et B3 seront inaccessibles pendant cette période. Si votre place est touchée, veuillez prendre des dispositions avec le bureau du stationnement afin de trouver une place de remplacement sur un autre niveau.

Les véhicules encore stationnés aux niveaux P4 et B3 à 8 heures le vendredi 16 avril **ne pourront pas quitter le stationnement avant le 26 avril.**

Prenez note que la circulation sera maintenue dans les autres aires de stationnement. Des places supplémentaires de stationnement seront ouvertes au niveau B2 du 99, rue Bank (voiturier). Si vous vous en prévaluez, veuillez suivre les directives des préposés au stationnement.

Les travaux pourraient se dérouler à toutes les heures. Les travaux bruyants n'auront lieu que les soirs et les fins de semaine afin de ne pas déranger les locataires des bureaux ou des restaurants.

Pour toute information ou clarification supplémentaire, n'hésitez pas à vous adresser au bureau de gestion au 613.236.6452.

Michelle Meloche

Coordonnatrice des services administratifs